

Your Success is our Ultimate Goal!

您的成功是我們的最終目標!

Returning on 10 – 12 May 2023, HOFEX - Asia's Leading Food & Hospitality Tradeshow, will continue its mission to bring the global food & hospitality industries together, deliver industry excellence, and provide a great opportunity for suppliers and trade buyers to interact in a vibrant setting. Join us now and exhibit at HOFEX to meet the different faces of the industry!

亞洲首屈一指的食品餐飲及酒店設備展 - HOFEX 將於2023 年 5 月 10 日至 12 日再度舉行,並以匯聚全球餐飲和款待業為目標,繼續與行業並肩同行,為供應商及買家在一個充滿活力的氛圍中提供絕佳的互動機會。 現在立即參展 HOFEX,與行業中不同的面孔親自會面。



Hong Kong International Culinary Classic (HKICC) 香港國際美食大獎

Endorsed by Worldchefs – World Association of Chef's Societies (WACS) and co-organised by the Hong Kong Chefs Association (HKCA), HKICC aims to promote culinary excellence, skills and abilities of Chefs, Cooks, Pastry Chefs and Apprentices from near and far.

香港國際美食大獎由香港廚師協會合辦,並榮獲世 界廚師聯會 (WACs) 認可,致力培訓區內優秀的主 廚、甜點師傅及學徒,提升業界標準。

HKLAC & HKCIGS @ HOFEX 香港咖啡比賽 @ HOFEX



A new-to-HOFEX event co-organised with the Hong Kong Specialty Coffee Association (HKSCA) to challenge Baristas a full spectrum of coffee making and serving skills.

香港咖啡比賽首次登陸HOFEX,為香港咖啡師提供 參加世界賽的入場券!比賽與香港專業咖啡協會 HKSCA合辦,旨在測試參賽者於咖啡拉花的表現力 及咖啡調酒技巧。

See more 更多

Main Event in the F&B Calendar 餐飲業界中的盛事!





More than an Exhibition! 不僅僅是一個展覽!

RIGHT market with the RIGHT people! 在合適的市場尋找合適的客戶!





Source, Trade & Learn 發掘市場新知 啟發無限商機

See Facts, Figures and % 了解更多 HOFEX 詳情



Book Your Booth Now to Enjoy Early Bird Rate! 立即預留您的展位,享受早鳥優惠!

Want to get a prime location in the exhibition hall and enjoy discounts at the same time? Contact us today to discuss in more details and get to know how HOFEX can bring your business to a new level.

想同時為您的品牌在展覽中預留最佳位置和享受折扣優惠?立即聯絡我們,了解詳 情。

SME Export Marketing Fund 中小企業市場推廣基金



Eligible Hong Kong exhibitors may apply for the "SME Export Marketing Fund" to save up to 50% exhibiting costs!

合資格的參展商可申請「中小企業市場推 廣基金」,節省高達50%的參展費用!



Major Supporters 主要支持機構











Organiser:

informa markets





